
Zápisnica zo stretnutia č.6
Dátum konania: 13.11.2007
Miesto konania: FIIT STU BA
Moderátor: Ľuboš Omelina
Zápis vypracoval: Tomáš Jelínek

Zúčastnení
Členovia tímu Lucia Jastrzembská

Tomáš Jelínek
Tomáš Konečný
Katarína Kostková
Ľuboš Omelina

Vedúci pedagóg Michal Barla
Hostia  ---

Téma stretnutia
Témou stretnutia bolo predovšetkým prediskutovanie finálnej časti  dokumentácie ako po 

formálnej  tak aj  po obsahovej  stránke.  Diskutovalo sa tiež  o návrhu architektúry a o drobných 
úpravách v UC a v požiadavkách. Tiež sa diskutovalo o návrhu používateľského rozhrania.

Priebeh stretnutia
1. Skontrolovali sme úlohy z minulého týždňa:

Kto Úloha Stav

KK - aktualizácia obsahovej časti dokumentácie Splnené

TK - návrh architektúry Predĺžená

ĽO - návrh architektúry Predĺžená

Všetci -  pracovať  na  špecifikácií  v  podobe  UC 
modelov v UML. Predĺžená

2. Na začiatku stretnutia sme diskutovali o vytvorených UC. Záver bolo, že UC nastavenia 
premenujeme na UC zmena nastavení.

SOCKY – Tím č.15



3. Ďalším bodom bola diskusia o architektúre systému. Riešili sme problém, do akej časti 
architektúry zaradiť knižnicu JUNG, nakoľko ju využíva aj jadro na internú reprezentáciu 
grafu, tiež sa však používajú algoritmy v ňom implementované. 

Záver: Knižnica JUNG bode v spodnej vrstve ako množina algoritmov, a bude sa správať 
ako každý iný algoritmus, tiež však bude aj v jadre.

4. Ďalej sme diskutovali o dokumente.

-  Otázka bola, či sa budú v dokumentácii vyskytovať aj veci, ktoré sa možno vo finálnej 
fáze nebudú implementovať. 

Záver: Áno, budú.

- Ďalšia otázka bola, či sa majú vymenovať externé knižnice, na ktorých náš systém stavia

Záver: Áno.

5. Ďalej sme diskutovali o tom, či sa máme v popise GUI odkazovať na jednotlivé požiadavky 
zo špecifikácie.

Záver: Nie.

6. Ďalšou vecou bolo riešenie otázok o formátovaní dokumentácie. 

- Otázka bola, či sa má odsadiť prvý riadok.

Záver: Áno.

- Ďalšia otázka bola, či použiť po každom odstavci prázdny riadok, alebo nie.

Záver: Kompromisné riešenia – použije sa vynechanie väčšej medzery ako štandardnej, ale 
nie celý nový riadok (0.25cm).

7. Diskutovalo sa o návrhu.

Záver: Je treba rozpísať core podrobnejšie, ideálne do tabuľky.

8. Zadelenie úloh na ďalší týždeň:

– Lucia Jastrzembská
– úprava požiadavky podľa UC

– úprava návrhu GUI

– Tomáš Jelínek
– úprava požiadavky podľa UC

– úprava návrhu GUI

– Tomáš Konečný
– upraviť UC6 – UC10

– úprava návrhu 
– Katarína Kostková

– Opraviť ostávajúce chyby v dokumentácii a jej integrovanie do jednotného celku

– Ľuboš Omelina
– upraviť UC1 – UC5

– úprava návrhu
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